

72 (I). Membership of the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions

The General Assembly,

1. *Declares* the following persons to be elected as members of the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions under the terms of reference laid down in rule 40 of the provisional rules of procedure:

Mr. Thanassis AGHNIDES..... (Greece)
Mr. André GANEM..... (France)
Mr. C. L. HSIA..... (China)
Mr. Valentin I. KABUSHKO.....
(Union of Soviet Socialist Republics)
Mr. S. K. KIRPALANI..... (India)
Mr. Olyntho MACHADO..... (Brazil)
Mr. G. MARTINEZ CABANAS.... (Mexico)
Sir William MATTHEWS.....
(United Kingdom)
Mr. Donald C. STONE.....
(United States of America)

2. *Declares:*

Mr. O. MACHADO
Sir William MATTHEWS
Mr. Donald C. STONE

to be elected for a three-year term.

3. *Declares:*

Mr. Thanassis AGHNIDES
Mr. C. L. HSIA
Mr. Valentin I. KABUSHKO

to be elected for a two-year term.

*Forty-ninth plenary meeting,
19 November 1946.*

73 (I). Election of three Members of the Committee on Contributions and Term of Office of Members elected to the Committee

1. *The General Assembly resolves* to amend rule 42 of the provisional rules of procedure for the General Assembly to read as follows:

"Rule 42

"The members of the Committee on Contributions, no two of whom shall be nationals of the same State, shall be selected on the basis of broad geographical representation, personal qualifications and experience, and shall serve for a period of three years corresponding to three financial years, as defined in the Regulations for the Financial Administration of the United Nations. Members shall retire by rotation and shall be eligible for re-election. The General Assembly shall elect the members of the Committee on Contributions at the regular session at which the term of office of members expires, or, in case of vacancies, at the next session."

2. *The General Assembly declares* the following persons to be elected for a three-year term as members of the Committee on Contributions

72 (I). Constitution de la Commission consultative pour les questions administratives et budgétaires

L'Assemblée générale,

1. *Déclare* élus membres de la Commission consultative pour les questions administratives et budgétaires, aux termes du mandat défini à l'article 40 du règlement intérieur provisoire:

M. Thanassis AGHNIDES..... (Grèce)
M. André GANEM..... (France)
M. C. L. HSIA..... (Chine)
M. Valentin I. KABUSHKO.... (Union des
Républiques socialistes soviétiques)
M. S. K. KIRPALANI..... (Inde)
M. Olyntho MACHADO..... (Brésil)
M. G. MARTINEZ CABANAS.... (Mexique)
Sir William MATTHEWS.....
(Royaume-Uni)
M. Donald C. STONE.....
(Etats-Unis d'Amérique)

2. *Déclare:*

M. O. MACHADO
Sir William MATTHEWS
M. Donald C. STONE

élus pour une période de trois ans.

3. *Déclare:*

M. Thanassis AGHNIDES
M. C. L. HSIA
M. Valentin I. KABUSHKO

élus pour une période de deux ans.

*Quarante-neuvième séance plénière,
le 19 novembre 1946.*

73 (I). Election de trois membres au Comité des contributions et durée du mandat des membres élus

1. *L'Assemblée générale décide* de modifier comme suit l'article 42 de son règlement intérieur provisoire:

"Article 42

"Les membres du Comité des contributions, appartenant tous à des nationalités différentes, sont choisis de façon à assurer une large répartition géographique des sièges et en tenant compte de leurs titres et de leur expérience personnelle. La durée de leur mandat est de trois années correspondant à trois exercices financiers tels que les définit le règlement financier des Nations Unies. Les membres se retirent par roulement et sont rééligibles. L'Assemblée générale élit les membres du Comité des contributions au cours de la session ordinaire pendant laquelle le mandat des membres vient à expiration ou, si une vacance se produit, au cours de la session suivante."

2. *L'Assemblée générale déclare* les personnes suivantes élues pour trois ans membres du Comité des contributions, conformément à l'article 42